

雲林監獄於 103 年 04 月 10、11 日辦理收容人文康競賽拔河比賽

Yunlin 103 years in prison on April 10, 11 days apply for asylum tug of war contest Humanities Sport



典獄長親臨會場致詞勉勵

Speech encouraged the warden at the venue



收容人拔河比賽情形

Inmates tug of war situation



收容人拔河比賽情形

Inmates tug of war situation



典獄長頒獎給冠軍隊伍情形

warden awards to the winning team situation

Xiao

為培養收容人正當休閒娛樂及落實法務部矯正署 103 年「脫胎換骨、浴火重生-矯正機關收容人品格精進與再造方案」，本監於 04 月 10 日舉辦收容人文康競賽「拔河比賽」，各工場組 1 隊參賽，由各教區教誨師擔任比賽之評分工作各隊競爭激烈，計有 11 隊參加，各隊競爭激烈，最後由 1、12、7 工場分別獲得一、二、三名。

Inmates to train and implement proper recreation corrective Department of Justice 103 years "reborn from the ashes - correctional facilities inmates sophisticated character and recycling programs", the prison held on April 10 asylum humanities Kang contest "tug of war" group 1 team in each workshop, each parish counselors as intense competition in the ratings work of the team competition, namely, 11 teams participated in the fierce competition in the team, and finally by 1,12,7 workshop to get one, two and three respectively.